
 Kuopion kaupunki Pöytäkirja 3/2019 1 (1) 
 Nilsiän pitäjäraati   

    18 § 

  09.05.2019  

 

 
 
§ 18 Asianro 4269/00.01.01/2019 
 
 
Nilsiän pitäjäraadin keskusteluasiat, tiedonannot ja muut asiat, 9.5.2019 
 
  
 
 
 Käsiteltiin 5.4.2019 järjestetyn kaupungin virka-ja luottamushenkilöjohdon 

Nilsiän maaseuturetken palaute ja jatkotoimenpiteet. 
  
 
Päätösehdotus  

 
Puheenjohtaja: Käydään palautekeskustelu kevään Virkamiesretken tuloksis-
ta. 

Päätös: 
Ensinnäkin todettiin, että oli erittäin valitettavaa, ettei luottamushenkilöitä 
osallistunut retkelle. Samoin olisi ollut toivottavaa, että viranhaltijoita olisi 
osallistunut enemmän. Erityisesti Palonurmen koululle suunniteltu osio 
muodostui levottomaksi kaupungin osanottajien liikehdinnän takia. Todettiin, 
että kuten aina, aikaa ei ollut riittävästi asioiden läpikäyntiin ja keskusteluun. 
Erityisesti Halunan kylän osuuden aikataulutus ei onnistunut. Kokonaisuute-
na retkestä jäi kaksijakoinen tunnelma. Osanottajille jaetun kyselytehtävän 
palautti kaksi viranhaltijaa. Kyläläisiä oli kiitettävästi Palonurmessa, kun taas 
Halunalla osanottajia olisi voinut olla enemmän. Hyvänä pidettiin kuitenkin 
sitä, että pitäjäraati toteutti retken. Työskentelyn jatko toteutetaan yhteistyös-
sä palvelualueiden palvelutason ja palvelun järjestämisestä vastuussa olevien 
viranhaltijoiden kanssa. Pitäjäraadista mukana ovat ainakin Hanna Liira, Ir-
ma Hyvönen ja Tiina Jaakkola. 
 
Keskustelun pohjalta päätettiin, että kaikkien teemojen osalta jatketaan työs-
kentelyä seuraavasti: 
 
Joukkoliikenteen ja asiointiliikenteen osalta tehdään kaikkien raatialueiden 
yhteinen aloite kaupungille siitä, että maaseutualueilla kaupungin järjestämä 
liikenne on saatava kaikille avoimeksi joukkoliikenteeksi ja palvelutasomää-
rittäminen on lähettävä asiakkaiden tarpeista.   
 
Kouluruokailun ja välipalan osalta kootaan kumppanuuspöytä eri toimijoiden 
(palvelualue, Servica, asiakkaat, asukkaat, pitäjäraati) kesken, jossa asiaa ryh-
dytään ratkomaan. Kumppanuuspöytä on ollut Karttulan pitäjäraadissa käy-
tössä ja siitä on saatu hyviä kokemuksia palvelujen järjestämisen suunnitte-
lussa, keskinäisessä vuorovaikutuksessa ja tiedon välityksessä.  
 
Todettiin, että asiat valmistellaan huolellisesti tulevan syksyn aikana. 
 
Muuna asiana tuotiin esille, että vaalimainostelineiden asettelussa voisi käyt-
tää harkintaa siten, etteivät ne peittäisi torinäkymää ja kulkua torille. 
 
 
 

  
 


